
het Gemerts Nieuwsblad van 1 februari staat een interview met Wethouder van Zeeland over 
de woningbouw in onze gemeente. Zij wordt daarin m.b.t. eventuele nieuwbouw op de locatie 
Van Houtert op de hoek Virmuntstraat/Gelind als volgt geciteerd: "…..wil je aan de 
groennorm voldoen dan moet je praktisch het hele oppervlak onbebouwd laten”.
De wethouder vermeldt hierbij niet dat de groennorm ook afgekocht kan worden.

Vragen

• Is het College het met Sociaal Gemert-Bakel eens dat de informatie van de 
Wethouder onvolledig is?

• En dat deze informatie daarmee misleidend is?
• Is het College het met ons eens dat de groennorm hiermee vooral neergezet wordt 

als een hinderlijk obstakel bij het realiseren van nieuwbouw, terwijl de intentie ervan 
juist is om aantrekkelijke woonwijken te creëren waarin groen en natuur ook een plek 
hebben?

Met dank.

Met vriendelijke groet,
Marius Vos
Sociaal Gemert-Bakel


